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Zápis z 5. jednání  

Pracovní skupiny pro seniory a osoby se zdravotním postižením  

konaného dne 20. 11. 2019 v zasedací místnosti piaristického kláštera, Příbor, Lidická 50    
________________________________________________________________________________ 
 

 

Přítomni: pan Jiří Myška, paní Miluše Bergerová, paní Šárka Tótová, DiS., Ing. Barbora Zedníková, 
Ing. Dana Forišková, Ph.D., paní Ivana Bílková, DiS., Mgr. Pavel Netušil, Mgr. Karolína 
Najzarová, paní Eva Rumpíková, pan Václav Lazebníček, Bc. Martin Hyvnar, paní Marie 
Mayerhofferová, DiS., Bc. Lenka Filipcová         

 

Omluveni: PhDr. Marie Monsportová, Bc. Kamil Kupka, pan Lexa Friedrich, pan Bronislav Tučný, 
Mgr. Martin Okáč      

 
Program:  

1) úvod,    
2) přijetí nové členky pracovní skupiny,   
3) monitoring plnění priorit a opatření III. Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb 

a souvisejících aktivit města Příbora na období 2018 – 2020,   
4) monitoring plnění priorit a opatření II. plánu rozvoje rodinné politiky města Příbora 

na období 2018 – 2020,   
5) diskuse,  
6) usnesení,   
7) závěr.     

 

Průběh jednání:   

 
1) Jednání zahájil vedoucí pracovní skupiny pan Jiří Myška, který konstatoval, že pracovní 

skupina je usnášeníschopná. Dále seznámil všechny přítomné s dnešním programem, všichni 
přítomní s navrženým programem souhlasili.  
 

2) Pracovní skupině se představila paní Eva Rumpíková, zástupce veřejnosti s dlouholetými 
zkušenostmi ve zdravotnictví a bývalá zastupitelka města Příbora. Pro přijetí členky 
do pracovní skupiny byli všichni přítomní členové pracovní skupiny, nikdo nebyl proti.     

 
3) Postupně bylo projednáno plnění jednotlivých priorit a opatření III. Střednědobého plánu 

rozvoje sociálních služeb a souvisejících aktivit města Příbora na období 2018 – 2020 za rok 
2019. V průběhu monitoringu probíhala diskuse a následně po projednání dokumentu 
členové pracovní skupiny monitoring III. Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb a 
souvisejících aktivit doporučili ke schválení předložit Radě a Zastupitelstvu města Příbora.   

 
4) Postupně bylo projednáno plnění priorit a opatření II. Plánu rozvoje rodinné politiky města 

Příbora na období 2018 – 2020 za rok 2019. V průběhu monitoringu probíhala diskuse a 
následně po projednání dokumentu členové pracovní skupiny monitoring plánu rozvoje 
rodinné politiky doporučili ke schválení předložit Radě a Zastupitelstvu města Příbora.   
 

5) Diskuse k plnění priorit a opatření obou výše uvedených plánů probíhala v průběhu jednání.  
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Dále pan Lazebníček upozornil na nevyhovující sjezd pro vozíčkáře na ul. U brány v Příboře. 
Bylo dohodnuto, že možnosti bezbariérového sjezdu pro vozíčkáře projedná vedoucí 
pracovní skupiny, pan Jiří Myška, s vedoucím odboru investic a správy majetku Městského 
úřadu Příbor, Ing. Šimíčkem.    

 
Bc. Filipcová informovala přítomné členy pracovní skupiny o průběhu jednání se starosty 
spádových obcí, které se uskutečnilo 15. října 2019 k nabídce ke společnému komunitnímu 
plánování rozvoje sociálních služeb na daném území. Starostové obcí Skotnice, Trnávka 
a Kateřinice se mají do konce prosince 2019 vyjádřit, zda se budou chtít zapojit 
do společného komunitního plánování a do přípravy IV. Střednědobého plánu rozvoje 
sociálních služeb a souvisejících aktivit na období 2021 – 2023.    
 

6) Usnesení:  

Pracovní skupina pro seniory a osoby se zdravotním postižením doporučuje předložit 
monitoring plnění priorit a opatření III. Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb 
a souvisejících aktivit města Příbora na období 2018 – 2020 k projednání a ke schválení Radě 
a Zastupitelstvu města Příbora.   
 
Pracovní skupina pro seniory a osoby se zdravotním postižením doporučuje předložit 
monitoring plnění priorit a opatření II. Plánu rozvoje rodinné politiky města Příbora 
na období 2018 – 2020 k projednání a ke schválení Radě a Zastupitelstvu města Příbora.   

 
7) Na závěr jednání pan Jiří Myška poděkoval všem přítomným členům pracovní skupiny 

za aktivní účast na tomto jednání. Další jednání pracovní skupiny se předpokládá v průběhu 
měsíce března 2020.      

 

 
Zapsala: Bc. Lenka Filipcová    
 
 
 


